



*921.551 - *921.552 **CHOCOLATE WARMER - MANUAL**

MANUAL MAXPRO CHOCOLATE WARMER

1, AND 2 POTS

Advise for a proper and safe use of the Maxpro Foodwarmer

- * Take the machine out of the box and put the plug in a grounded power point of the right voltage (220/230 Volts)
- * Place the machine with as much as possible free space around the machine because of heat transmission.
- * Take care that the machine will not be overloaded and that the machine is switched off after every use.

Maintenance and Cleaning

- * Always first take out the plug from the power point.
- * Use a moist cloth and nota soaked cloth.
- * Do not use aggressive detergents.
- * Be very careful with moist around the switches and electrical parts.
- * Never place the machine under a tap or for example in a dishwasher.

Attention

It must be used as a “BAIN MARIE”, this means that the food insert pan is heated by water which is in the water pan. The warm water is the conductor for the S/S pan.

Using the machine

- * Fill the water pan with enough water to make sure that it reaches the food insert pan. (approximately 0,5 lit.)
- * Put the plug in a grounded power point.
- * Turn the switch to the desired temperature.
- * Regularly change the water in the water pan for hygiene reasons.
- * Always take out the plug from the power point when refilling or doing maintenance or cleaning.

Emga International B.V., P.O. box 32
3640 AA Mijdrecht, the Netherlands
Fax: 00-31-(0)297-287709
E-mail: info@emga.com



Art.No. *921.551 - *921.552

CHOCOLATE WARMER - compact and attractive design in stainless steel, with stainless steel water pans and bain-marie pots of 4,5 lit., separate heating regulation for each pot by thermostat and pilot light, maximum temperature of only 40°C. As such these appliances can be used for melting and/or heating chocolate

MODEL	*921.551	*921.552
PANS	1	2
MAX. TEMPERATURE	40°C	40°C
VOLTAGE	220V-240V/50HZ	220V-240V/50HZ
POWER	165 W	330 W
CAPACITY	1 x 4,5 Ltr.	1 x 4,5 Ltr.
DIMENSIONS	29(H)x26x26 cm	29(H)x50x26 cm
WEIGHT	5,4 kg	10,8 kg

RÉCHAUFFEUR À CHOCOLAT MAXPRO MANUEL: 1 ET 2 POTS

Conseil d'utilisation pour une utilisation appropriée et en toute sécurité du rechaud Maxpro.

- * Sortez la machine de sa boîte et branchez la sur une prise de terre de bon voltage (220-230 Volts)
- * Placez la machine dans un endroit le plus espacé possible en raison de la chaleur qui en émane.
- * Veuillez à ce que la machine ne soit pas en surcharge et soit éteinte après chaque utilisation.

Entretien et nettoyage

- * Always first take out the plug from the power point.
- * Use a moist cloth and nota soaked cloth.
- * Do not use aggressive detergents.
- * Be very careful with moist around the switches and electrical parts.
- * Never place the machine under a tap or for example in a dishwasher.

Attention

L'appareil doit être utilisé en tant que "BAIN MARIE". Cela signifie que la casserole pour aliments est chauffée grâce à l'eau qui se trouve dans le bac à eau. L'eau chaude étant conductrice pour la casserole en acier inoxydable.

Utilisation de la machine

- * Remplissez bien le bac à eau de telle manière qu'il atteigne correctement la casserole à aliments.
- * Branchez l'appareil sur une prise de terre.
- * Tournez l'interrupteur pour la température désirée.
- * Pour des raisons d'hygiène, veuillez changer régulièrement l'eau du bac.
- * Veuillez toujours débrancher l'appareil après son utilisation ou nettoyage

Emga International B.V., P.O. box 32
3640 AA Mijdrecht, the Netherlands
Fax: 00-31-(0)297-287709
E-mail: info@emga.com



Art.No. *921.551 - *921.552

CHOCOLATE WARMER - design compact et attrayant acier inoxydable, avec casseroles bain-marie en acier inoxydable pots de 4,5 litres, réglage de chauffage séparé pour chaque pot par thermostat et veilleuse, température maximale de 40°C seulement. En tant que tels, ces appareils peuvent être utilisés pour faire fondre ou chauffer le chocolat.

MODÈLE	*921.551	*921.552
POÊLES	1	2
MAX. TEMPÉRATURE	40°C	40°C
TENSION	220V-240V/50HZ	220V-240V/50HZ
PUISSANCE	165 W	330 W
CAPACITÉ	1 x 4,5 Ltr.	1 x 4,5 Ltr.
DIMENSIONS	29(H)x26x26 cm	29(H)x50x26 cm
POIDS	5,4 kg	10,8 kg